
Via de niet openbare ingekomen stukken van 12 april 2022 hebben wij de afspraak met 
de provincie over de aanpak om te komen tot een invulling van het maatwerk uit het 
Ontwikkelbeeld met u gedeeld. De aanpak van maatwerk; een balans tussen vitaliteit, 
wonen en werken met een verband naar mobiliteit is meermaals in de commissie en raad
besproken. We komen daarbij vaak terug op de uitkomsten uit het onderzoek van de 
Provincie naar de N224.  

Op 17 februari 2023 zijn de tussentijdse resultaten besproken en in dit gesprek is 
geconcludeerd dat;

- De provincie vooral kijkt naar de scenario’s voor ontwikkeling vanuit Vitaliteit, 
terwijl de gemeente Woudenberg de mobiliteit als belangrijkste knelpunt voor 
scenario’s ziet. 

- Tevens bleek dat de provincie, door de continue groei van Woudenberg en de 
instroom van buiten die uit het WBO (Woonbehoefteonderzoek) blijkt, van mening 
is dat Woudenberg nu niet bouwt voor eigen behoefte, maar voor de regio.

- Het mobiliteitsonderzoek geen inzicht geeft in de kwantitatieve vraag, hoeveel 
extra woningen en/of hectaren bedrijventerrein kan de N224 aan.

- Ook is geconstateerd dat het wenselijk en nodig is om de functie van de N224 nu 
en in de toekomst nader te bezien, nu deze weg één van de weinige provinciale 
wegen is die de verstedelijking van regio Amersfoort en Arnhem/Nijmegen/Food 
Valley verbindt, welke gevolgen kan hebben voor de drie dorpen (Renswoude, 
Scherpenzeel en Woudenberg) waar deze weg de centrale verbinding vormt.

- Ten aanzien van Vitaliteit is geconcludeerd dat een nadere verdieping van 
scenario’s nodig en gewenst is. Om het verschil in inzicht tussen gemeente en 
provincie welke aantallen wel/niet nodig zijn voor vitaliteit en wat wordt verstaan 
onder vitaliteit nader te duiden.

In maart is duidelijk geworden dat de Provincie het bovendien niet wenselijk acht dat het 
mobiliteitsonderzoek enkelvoudig met de gemeenteraad wordt gedeeld. Aangezien zij de 
eigenaar zijn van dit onderzoek, kan ik u, ondanks eerdere toezeggingen, dit onderzoek 
dus niet toezenden. De provincie wijkt hiermee af van eerdere standpunten. 

Deze laatste informatie is recent, het college gaat daarom in beraad over mogelijke 
oplossingsrichtingen, ik kom daarmee zo snel als mogelijk bij u terug. 

Wethouder D.J. de Kruif
Woudenberg, 3 april 2023


